

SİRKÜLER

2018/07

SİRKÜLERİN

Tarihi : 02.01.2018

Konusu : 01.01.2018-31.12.2018 Tarihleri Arasında Uygulanacak Asgari Ücret Brüt 2.029,50 TL Olarak Açıklandı. 2018 Yılı SGK Tavan Ücreti TL (Aylık Kazancın Üst Sınırı) 15.221,40 TL

Mevzuat : 4857 Sayılı İş Kanunu

Yasal Dayanak : 30.12.2017 Tarih ve 30286 Sayılı Resmi Gazete’de Yayımlanan 2017/1 Sayılı Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı

30.12.2017 tarih ve 30286 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 2017/1 sayılı Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı ile 2018 yılında uygulanacak olan asgari ücret tutarı 01.01.2018 – 31.12.2018 tarihleri arasında **günlük brüt ücret 67,65 TL, aylık 2.029,50 TL olarak belirlenmiştir.** Buna göre asgari ücretin net tutarı 1.450,91 TL olup, en düşük AGİ tutarı olan 152,21 TL’ ile birlikte 1.603,12 TL’dir.

2017 Yılında uygulanacak Asgari Geçim İndirimi Tutarları aşağıdaki gibidir.

ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ (AGİ) 2018 HESAPLANMASINA İLİŞKİN TABLO	
MEDENİ DURUM	AYLIK TUTAR
Bekar	152,21 TL
Evli eşi çalışmayan	182,66 TL
Evli eşi çalışmayan 1 çocuklu	205,49 TL
Evli eşi çalışmayan 2 çocuklu	228,32 TL
Evli eşi çalışmayan 3 çocuklu	258,76 TL
Evli eşi çalışmayan 4 çocuklu	258,76 TL
Evli eşi çalışmayan 5 çocuklu	258,76 TL
Evli eşi çalışan	152,21 TL
Evli eşi çalışan 1 çocuklu	175,04 TL
Evli eşi çalışan 2 çocuklu	197,88 TL
Evli eşi çalışan 3 çocuklu	228,32 TL
Evli eşi çalışan 4 çocuklu	243,54 TL
Evli eşi çalışan 5 çocuklu	258,76 TL

Gereğini bilgilerinize rica ederiz.

NOVA YMM DENETİM LTD. ŞTİ.